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Commissie 4 

Notulen                                                                     Zitting van 19 juni 2024 
 

 

 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 
De heer Jeff Dierckx, voorzitter; De heer Marc Boogers, schepen; De heer Stijn Adriaenens, schepen; De heer 
Hannes Anaf, raadslid; De heer Achraf El Yakhloufi, raadslid; De heer Wilfried Sylverans, raadslid; De heer Paul 
Moelans, raadslid; De heer Koen De Busser, raadslid; De heer Reccino Van Lommel, raadslid; De heer Mario Geys, 
raadslid; Mevrouw Katleen De Coninck, raadslid; De heer Luc Debondt, raadslid; De heer Bart Voordeckers, 
raadslid; De heer Wout Schafraet, raadslid. 
 
 
19 juni 2024 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Arendi BV – wedkantoor Arendi Turnhout – goedkeuring convenant 
 

Toelichting 
Er wordt een convenant wedkantoor Arendi - Nieuwe Kaai 29/1 voorgelegd aan de gemeenteraad. 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Melanie Ryckaert, na inleiding van Stijn Adriaensens, toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

3. Aanpak Japanse duizendknoop 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Marc Machielsen, na inleiding van Marc Boogers, toelichting bij dit punt. 
Wat Bart Voordeckers vooral opvalt, is dat te weinig mensen doorhebben wat dat plantje eigenlijk betekent. Het zou 
goed zijn, mocht daarover gecommuniceerd worden. Zoals dit bijvoorveeld gebeurt/ gebeurde met (het opruimen 
van) distels. Misschien al beginnen met plant dat alstublieft niet aan. Langs het kanaal is er een problematiek met de 
duizendknoop en dat wordt daar alleen maar groter. Maar het voordeel daar is dat die oever niet kapot kan door de 
stalen wanden die er geplaatst zijn. Maar langs de spoorwegen ziet hij de plant ook staan en daar kan hij wel een 
grote impact hebben. In de Pater Verschuerenstraat, vlakbij het spoor, is er een pleintje wat heel veel aandacht 
nodig heeft, want daar is de duizendknoop erg aanwezig.  
Marc Machielsen geeft mee dat je, bijvoorbeeld op een speelplein, zeven à acht keer per jaar het gras maait, je dat 
wel onder controle houdt. Want dan kruipt hij weg richting het spoor. Vroeger gebruikte men dan de giftrein. 
Bart Voordeckers onderbreekt met de mededeling dat die niet meer gebruikt wordt. Misschien zou men daar kunnen 
werken met het afdekken van het plantje.  
Marc Machielsen zegt dat dit dan eens moet worden opgepakt met de NMBS, want dat is hun grondgebied. De Stad 
maait tot tegen de draad.  
Bart Voordeckers verwijst naar de lijst van excel, maar het is misschien ook handig om dit te gaan implementeren in 
de GIS-applicatie. Zodat je bij bouwprojecten kan meegeven waar er zich een problematiek met duizendknoop 
bevindt.  
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Marc Machielsen geeft mee dat dat in openbaar domein al wel geïnventariseerd werd. Op privé-domein is dat 
uiteraard heel moeilijk.  
Stijn Adriaensens denkt dat dit zelfs mee in projecten kan meegenomen worden. Dat kan misschien ergens in de 
projectMER gecapteerd worden.  
Marc Machielsen weet dat er in Duitsland straffen staan op het vervoeren van grond met duizendknoop.  
Bart Voordeckers deelt mee dat dit in Eindhoven in de GIS-applicatie geïmplementeerd zit en dus ook steeds naar 
boven komt bij een bouwproject. 
Marc Machielsen zegt dat men bezig is met een inventaris van het openbaar groen. Misschien kan dat in een aparte 
laag in GIS, dat moet hij navragen.  
Mario Geys verwijst naar het grazen van schapen en varken en vraagt of dat geen optie is. 
Marc Machielsen antwoordt dat dat redelijk voedzaam is, maar zodra zij stoppen met eten, schiet dat terug uit. Dat 
krijg je niet onder controle. De duizendknoop zit veel te diep en men geraakt nooit diep genoeg.  
Uit het publiek komt de opmerking dat de duizendknoop ook eetbaar is, dat is een positief iets. Het negatieve is dat 
een stad als Amsterdam jaarlijks acht miljoen euro uittrekt voor de bestreiding van de Japanse duizendknoop. Op 
Youtube zijn er filmpjes te vinden waarin te zien is dat ie tot wel zeven meter diep gaat. Gronden moeten tot zeven 
meter diep afgegraven worden. Er zijn bepaalde plaatsen waar huizen niet meer verkocht worden omdat het door de 
muren heen komt. In de stad Antwerpen zijn zeshonderd vindplaatsen. Dat is volgens hem de enige mogelijkheid om 
het plantje te kunnen bestrijden. Jaarlijks maaien heeft geen nut. Concreet voorbeeld: het bruggetje over de Aa in 
Schorvoort. Het onkruid staat daar weer heel hoog, dan moet men bellen naar de Stad en komt men dit maaien. 
Waar men dan met dat afgereden gras blijft, weet hij niet. Het zit ondertussen ook in het riool, want dat wreet alles 
kapot. En na vier weken staat het onkruid daar terug heel hoog. Het kost handen vol geld en het is een kwestie van 
volhouden. En er moet een inventaris van opgemaakt worden. 
Marc Machielsen antwoordt dat die er is en constant wordt aangevuld. Maar die zal nooit af zijn.  
Het publiek denkt ook dat het goed is dat de mensen deftig geïnformeerd worden over dat plantje. Natuur en Bos 
heeft daar een goede folder voor uitgebracht en de problematiek errond. Hij heeft nog een vraag rond verzekering. 
Wie is er verantwoordelijk als de Japanse duizendknoop komende van het openbaar domein doorgroeit naar privé-
domein en daar dingen beschadigt? 
Marc Boogers denkt dat het moeilijk te achterhalen valt vanwaar de duizendknoop dan exact komt.  
Uit het publiek wordt nog meegegeven dat men in Nederland certificaten aflevert wanneer er gronden 
duizendknoopvrij zijn.  
Marc Boogers antwoordt de suggesties te zullen meenemen.  
Er wordt ook nog meegedeeld uit het publiek dat er ondertussen al varianten bestaan, namelijk de Afghaanse en 
Finse duizendknoop. En die leveren wel vruchtbare mannelijke zaden. Dus de verspreiding kan nog erger worden. 
Jeff Dierckx zegt dat er ondertussen in Begijne Veldekens ook een Japanse duizendknoop groeit. Dat mogelijks op 
grondgebied van de NMBS ligt, wat tot een discussie leidt tussen Infrabel en de stad. 
 
 

 
 

4. Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer en het gebruik van de openbare weg 
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Karolien Van den Broeck, na inleiding van Marc Boogers, toelichting bij dit punt. 
Hannes Anaf vraagt of dat werd afgestemd met de crèche of dit voldoende is? Want dat is specifiek voor het afzetten 
van de kindjes. 
Karolien Van den Broeck zegt dat dit samen met Bert Willems afgestemd werd en hij heeft de contacten met de 
invullingen. Er werd voorlopig afgesproken dat het kort parkeren maar voor dertig minuten is en voor de uren dat ze 
worden afgezet. Maar men weet dat hier de vinger aan de pols moet gehouden worden. En als er moet ingegrepen 
worden, dan zal dit ook gebeuren. Maar het is vooral belangrijk om dit nu al te installeren zodat de mensen er geen 
gewoonte van maken om daar constant te parkeren. 
Wout Schafraet vraagt of de deelwagens Cambiowagens zijn. 
Marc Boogers bevestigt dit en ze staan er al een paar weken. Dat is in samenwerking met de projectontwikkelaar.  
Jeff Dierckx geeft mee dat er vaak auto’s geparkeerd staan langer dan mag. En ook voor branddoorgangen e.d. Men 
zal daar toch kort op de bal moeten gespeeld worden. 
Karolien Van den Broeck vindt dat er al te veel tijd over heen gegaan is om de mensen er op te wijzen. 
Bart Voordeckers weet dat de borden ‘voorlopig’ er al een tijdje staan, maar is het ook al bekeken of dit werkt en 
definitief wordt. 
Karolien Van den Broeck zegt dat de apotheker op de hoogte was dat dit een proefproject was en zijn bevindingen 
moest doorgeven waar er bijgestuurd kon worden. Men heeft dan contact opgenomen en zo is het oké voor hem.  
Bart Voordeckers vindt het op zich heel goed, maar vindt het jammer dat enkel de apotheker er bij betrokken werd. 
Het is ook belangrijk om de bewoners erbij te betrekken.  
Marc Boogers weet dat er vanuit de buurt geen opmerkingen gekomen zijn en het was ook op vraag van de 
apotheker. Het is ook gelimiteerd, namelijk van 9.00 tot 18.00 uur. En op zaterdag enkel in de voormiddag.   
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Bart Voordeckers raadt aan om in de toekomst de buurtbewoners erbij te betrekken. 
Hannes Anaf denkt dat de buurtbewoners hier weinig problemen van ondervinden. 
Stijn Adriaensens vult aan met de melding dat er niemand van buurtbewoners iets tegen zal hebben, want zij hebben 
allemaal een eigen oprit. Hier specifiek is er voldoende parkeerplaats. 
Karolien Van den Broeck deelt mee dat er aan de apotheker werd gezegd dat het ook maar maximum twee 
parkeerplaatsen mogen zijn. 
 
 

 
 

5. Samenwerkingsovereenkomsten Stad Turnhout met Digitaal Vlaanderen – MAGDA in functie van 
de Documentendienst en MAGDA Online  

 
Toelichting 
Gegevensdelingsplatform MAGDA van Digitaal Vlaanderen zorgt ervoor dat gegevens op een veilige en legale 
manier kunnen worden opgehaald uit authentieke bronnen.   Voor het gebruik van de  MAGDA Online (bv. 
rijksregister, DIV, …) en de MAGDA Documentendienst (verzenden naar eBox) moet Stad 
Turnhout  samenwerkingsovereenkomsten met Digitaal Vlaanderen aangaan.  
 
Notulen 
Aan de hand van een ppt geeft Bart Eelen, na inleiding van Stijn Adriaensens, toelichting bij dit punt. 
Mario Geys vindt het raar dat Turnhout als centrumstad nu pas op de kar springt van heel het e-Box gegeven. Hij 
vraagt hoe komt dat dit zo lang geduurd heeft. 
Stijn Adriaensens legt uit dat een stukje van de website (welke nieuw wordt opgebouwd) naar ICT getrokken werd. 
Het grootste stuk zit bij Communicatie. Er werd de vraag gesteld hoe hier mee om te gaan. Er werden werkgroepen 
ingericht die zich daarmee bezig houden. De invulling ervan zit bij Communicatie om dat te implementeren zoals dat 
vandaag zit. Maar dat bleek niet werkbaar te zijn. En daar zit de vertraging. Het is een huzarenwerk. En men moet 
eigenlijk van nul beginnen om dat terug op te bouwen. Het is project waar vele diensten bijna twee jaar mee bezig 
zullen zijn omdat helemaal correct te zetten. Het juistzetten van de onboarding eBox voor elke burger moet op 
eenzelfde consequente manier geïmplementeerd worden. Los van wat de Stad aanbiedt, komt er al heel wat 
communicatie vanuit de overheid en Provincie via eBox. En dit kan misschien een drukmiddel zijn om wat meer 
snelheid te geven aan het opbouwen van de website.  
Mario Geys vraagt hoelang het zal duren vooraleer dit gebruikt kan worden, als dit maandag op de gemeenteraad 
wordt goedgekeurd.  
Bart Eelen verduidelijkt dat in een eerste fase MAGDA online geïmplementeerd zal worden. Dit wordt getest met de 
dienst Secretariaat rond het uitsturen van bewonersbrieven en jubilarissen. En van zodra de goedkeuringen er zijn, 
kan dit bij wijze van spreken meteen gebeuren. Die applicatie is er dus dat kan heel snel gaan.  
Uit het publiek komt de vraag of er rekening kan gehouden worden met de gebruiksvriendelijkheid van de website.  
Stijn Adriaensens vindt dat een terecht issue, maar een website is een beleidsplan als het ware, waarin strategische 
doelstelling bepaald moeten worden. En gebruiksvriendelijkheid is bijna een eerste strategisch doelstelling op basis 
waarvan de website gemaakt moet worden. Het is niet makkelijk om de vergelijking met andere steden te maken. Nu 
wordt er vanuit Communicatie gekeken wat de beste format is om het online te zetten. Daarnaast is het Visitplatform 
wel klaar om gelanceerd te worden. Als er beslist wordt om met een aparte bezoekerscommunicatie te werken, dan 
kan dat al snel online komen. Maar dat moet nog beslist worden door het college of men gaat werken met een aparte 
communicatie/website voor bezoekers en burgers.  
Mario Geys vraagt of er op regelmatige basis een update kan gegeven worden over de website de komende 
commissies.   
Stijn Adriaensens antwoordt dat er momenteel weinig over te zeggen is en dat hij dit met collega Jan Van Otten zal 
overleggen, want Communicatie zit eigenlijk op commissie 3.  
Bart Voordeckers doet een oproep om de wettelijk verplichte info wel beschikbaar te zetten, want daar schort het 
aan. Reglementen zijn zelfs niet te vinden, welke wel terug te vinden moeten zijn op de website. Documenten die 
aangeboden worden en wettelijk verplicht zijn, moeten vindbaar zijn. En dat moet eigenlijk prioritair zijn.  
Stijn Adriaensens verduidelijkt dat dit binnen de diensten afgestemd werd wie welk luik ging behandelen en dat luik 
zit bij Communicatie. En dus bij commissie 3.  
Paul Moelans vindt dat het breder moet getrokken worden, want de website van politiezone en HVZ Taxandria is ook 
heel chaotisch.  
Stijn Adriaensens geeft nogmaals mee dat dit op commissie 3 zit en hij daar dus geen antwoord op kan geven.  
Paul Moelans vraagt naar de kostprijs van het pakket. 
Stijn Adriaensens zegt dit niet te kunnen geven want dat hangt er van af of men dit gaat outsourcen, of wordt dit 
binnen de diensten gezet met een projectmanager, of wordt er een overheidsopdracht uitgeschreven, dat is allemaal 
nog niet bepaald. 
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Paul Moelans vraagt naar de kostprijs van MAGDA Online.   
Bart Eelen legt uit dat voor MAGDA Online alleen de Stad in beeld is en de kostprijs is enkel de onboardingfee van  
1 000 euro met gratis aansluiting. De MAGDA documentendienst, waar je op aansluit op basis van applicaties, is 
gratis. De tool heeft een eenmalige aansluitkost van 1 000 euro.  
Paul Moelans vraagt om de brandweer- en politiezone daar ook in mee te nemen. 
Bart Eelen vraagt of de Stad ICT-matig al dingen doet/gedaan heeft voor hen. 
Paul Moelans antwoordt dat dit niet het geval is.  
 
 

 
 

6. Stand van zake Batopin 
 
Notulen 
Stijn Adriaensens deelt mee dat de aanvraag voor de aanpassing van gevelwijziging van een winkel in de Parkwijk 
goedgekeurd. Ondertussen wordt er gezocht naar andere panden. Het pand op de Steenweg op Oosthoven was niet 
haalbaar voor hen. De Stad is nu met hen aan het kijken wat er wel haalbaar is. Daar is men nog naar een locatie 
aan het zoeken. Aan de Parkwijk komt er nog eentje, er staan er drie op de Grote Markt, Argenta heeft een 
automaat. Op de Grote Markt komt er dan nog eentje bij bij BeoBank. Dus dan hebben we ongeveer nog dezelfde 
dekking als daarvoor.  
Reccino Van Lommel vraagt of het over het pand waar voorheen de bank inzat gaat, in de Parkwijk. 
Stijn Adriaensens en andere commissieleden bevestigen dat.  
Reccino Van Lommel vraagt of de problematiek rond de grootte van geldbriefjes nog steeds geldt. 
Stijn Adriaensens geeft mee dat dat al gebeterd is. In tegenstelling tot de toegankelijkheid. De opvolging is veel 
beter.  
 
 

 
 

7. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 
Notulen 
Marc Boogers en Stijn Adriaensens overlopen de agenda van de gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk 
welzijn. 
 
 

 
 

8. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Charlotte Verboven 
Commissiesecretaris 


